

ՀՀ ԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆՆԵՐԻ ԱԶԳԱՅԻՆ ԱԿԱԴԵՄԻԱՅԻ ՏԵՂԵԿԱԿԻՐ
ԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆՆԵՐ ԵՐԿՐԻ ՄԱՍԻՆ

Թիվ 3

Հատոր XLVII

1994

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Յու. Ա. Մաբտիրոսյան, Գ. Ի. Մազուրյան, Ս. Մ. Գրիգորյան. Մխչյանի տարածքի հորատանցքների կտրվածքների կենսաշերտագրական ստորաբաժանումը և համադրումը	3
Հ. Հ. Մելիք-Աղամյան. Հայաստանի Քասախ—Փամբակյան տիպի իգնիմբրիտների վերին կենսաշերտագրական սահմանի մասին	9
Խ. Տ. Ջրբաշյան. Կոլիդիոն փուլի մայրցամաքային երկրակեղևի բլոկների հսկայական զոնների պալեոգենի հասակի հրաբխային կառույցները (Փոքր Կովկաս)	13
Հ. Ա. Ղազարյան. Հայաստանի Սևանի և Վեդու օֆիոլիտային գաբրոիդների երկրաբանական կառուցվածքը և պետրոգենեզիսի առանձնահատկությունները	19
Վ. Ա. Աղամյան. Հայաստանի մինչքեմբրյան գաբրոային ֆորմացիան	31
Խ. Ա. Ավագյան. Հայաստանի դիատոմիտային հանքավայրերի որոնման ֆորմացիոն չափանիշները	37
Վ. Լ. Անանյան. Հայաստանի հողերի ռադիոակտիվությունը Ջերմոբիլի ԱԼԿ-ի վթարից հետո	42
Բ. Կ. Կառապետյան, Կ. Բ. Կառապետյան. Ուժեղ երկրաշարժերի ինտենսիվության որոշումը հակասեյսմիկ միջոցառումներով շենքերում առաջացած վնասվածքների հիման վրա	49

ՀԱՄԱԽՈՏ ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Ռ. Ա. Մանգալյան, Հ. Հ. Սարգսյան. Դիլիջանի թերթաքարային ֆորմացիայի թթու գրանուլակների տիպի մասին	57
Մ. Պ. Ասլանյան. Կապանի և Շահումյանի հանքավայրերի հետադոտման և շահագործման հետևանքով շրջակա միջավայրի աղտոտման երկրաքիմիական գնահատականը	61
Յու. Ռ. Ղահրամանյան. Հոկտեմբերյանի գոգավորության վերին էոցենի նստվածքների նավթագազաբերության հեռանկարների մասին	62
Ա. Կ. Կառախանյան, Ջ. Ս. Մինասյան, Ա. Ա. Վարդանյան. Հայաստանի հրաբխածին ապարների ֆերամագնիսական կազմի մի քանի առանձնահատկությունների մասին	66

СОДЕРЖАНИЕ

Ю. А. Мартиросян, Г. И. Магура, С. М. Григорян. Биостратиграфическое расчленение и сопоставление разрезов скважин, пробуренных на Мхчяпской площади	3
Г. Ус. Мелик-Адамян. К вопросу о верхней биостратиграфической границе игнимбритов касак-памбакского типа Армении	9
Р. Т. Джрбашян. Палеогеновые вулканические структуры зон сопряжения блоков континентальной коры в коллизиином этапе (Малый Кавказ)	13
Г. А. Казарян. Особенности геологического строения и петрогенезиса офиолитовых габброидов Севанской и Вединской зон Армении	19
В. А. Агамалян. Докембрийская габбровая формация Армении	31
Т. А. Авакян. Формационные критерии поисков месторождений диатомитов Армении	37
В. Л. Ананян. О радиоактивности почв Армении в связи с аварией на Чернобыльской АЭС	42
Б. К. Карапетян, К. Б. Карапетян. Определение интенсивности сильных землетрясений по повреждениям зданий с антисейсмическими устройствами	49

Краткие сообщения

Р. А. Мандалян, О. А. Саркисян. Об одном типе кислых граувакк из Дилижанской сланценовой формации	57
М. П. Асланян. Геохимическая оценка загрязнения окружающей среды в результате разведки и эксплуатации месторождений Капан и Шаумян	61
Ю. Р. Каграманов. О перспективах нефтегазоносности отложений верхнего эоцена Октемберянской депрессии	62
А. К. Караханян, Дж. О. Минасян, А. А. Варданян. О некоторых особенностях ферромагнитного состава вулканогенных пород Армении	66

CONTENTS

Yu. A. Martirosian, G. I. Magura, S. M. Grigorian. Biostratigraphical Division and Comparison of Sections for Wells Drilled in Mkhchyan Area	3
H. H. Melik-Adamian. On the Upper Biostratigraphical Boundary of Kasakh-Pambak-type Ingimbrites in Armenia	9
R. T. Djerbashian. Palaeogenic Volcanic Structures of Continental Crust Blocks within Sutures at Collision Stage (the Lesser Caucasus)	13
H. A. Kazarian. Peculiarities of the Geological Structures and Petrogenesis of Ophiolite Gabbroides (on the Examples of the Sevan and Vedi Ophiolite Zones of Armenia)	49
V. A. Agamalian. Pre-Cabrian Gabbro Formation of Armenia	31
T. A. Avakian. Formational Criteria for Prospecting of Diatomite Deposits in Armenia	37
V. L. Ananian. On Radioactivity of Armenians soils in the Connection with the Accident at the Chernobyl Nuclear Power Plant	42
B. K. Karapetian, K. B. Karapetian. Determination of Strong Earthquakes Intensities According to Damages of Antiseismic Desing Buildings	49

Short reports

R. A. Mandalian, H. H. Sarkissian. On One Type of Acid Greywacke from Dilijan Schist-Bearing Formation	57
M. P. Aslanian. Geochemical Estimates of Ambient Pollution in the Result of Prospecting and Exploitation of Kapan and Shahounian Deposits	61
Yu. R. Kagramanov. On Prospectivity of Oil and Gas Presense in the Upper Eocene Sediments of the Hoktemberian Depression	62
A. K. Karakhanian, G. O. Minasian, A. A. Vardanian. On Some Features of Ferromagnetic Composition of Volcanogenic Rocks in Armenia	66